

Disclosure of the General Meeting Results		إفصاح بنتائج الجمعية العمومية	
Date	14 November 2022	14 نوفمبر 2022	التاريخ
Name of the Listed Company	TECOM Group PJSC	مجموعة تيكوم ش.م.ع.	اسم الشركة المدرجة
Date and day of the meeting	Monday, 14 November 2022	الاثنين، 14 نوفمبر 2022	تاريخ ويوم الاجتماع
The starting time of the meeting	3:00pm	3 بعد الظهر	توقيت بدء الاجتماع
The ending time of the meeting	03:20pm	03:20pm	توقيت نهاية الاجتماع
Venue of the meeting	Company Offices, Dubai Internet City, Dubai And remotely/electronically	مكاتب الشركة، مدينة دبي للإنترنت، دبي والكترونياً/ عن بُعد	مكان انعقاد الاجتماع
Chair of the General Assembly Meeting	Mr. Malek Al Malek	السيد / مالك آل مالك	رئيس اجتماع الجمعية العمومية
Quorum of the total attendance through electronic voting (percentage of capital)	%88.9	%88.9	نصاب الحضور الإجمالي من خلال التصويت الإلكتروني (نسبة مئوية من رأس المال)
Decisions and Resolutions of the General Assembly Meeting	<p>a. Approved, by Special Resolution, the amendments to Article 14 of the Company's articles of association, subject to obtaining the approval of the Securities &amp; Commodities Authority, as follows:</p> <p><b>Prior to amendment:</b> The Company shall pay dividends on shares to shareholders in accordance with regulations as to trading, clearing, settlement, transfer of ownership and custody securities and the applicable regulations of the Market, and in accordance with the regulations, resolutions and circulars issued by the authority In this regard. The holder of the shares shall have the sole right to the profits due on those shares whether these profits represent</p>	<p>أ. الموافقة بقرار خاص على تعديل المادة 14 من النظام الأساسي للشركة، بشرط الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، على النحو التالي:</p> <p><b>قبل التعديل:</b> تدفع الشركة حصص الأرباح المستحقة عن السهم إلى المساهمين طبقاً للنظام الخاص بالتداول والمقاصة والتسويات في نقل ملكية وحفظ الأوراق المالية والقواعد المعمول بها في السوق. ووفقاً للأنظمة والقرارات والتعاميم الصادرة عن الهيئة بهذا الشأن. ويكون لحامل السهم وحده الحق في استلام المبالغ المستحقة عن ذلك السهم سواء كانت حصصاً في الأرباح أو نصيباً في موجودات الشركة في حال تصفيتها.</p>	أهم القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العمومية

	<p>dividends or entitlements to part of the Company's assets in case of its liquidation.</p> <p><b>After amendment:</b></p> <p>The Company may distribute annual, quarterly, or semi-annual dividends to shareholders from the operating or accumulated profits of the Company.</p> <p>The Company shall pay dividends on shares to shareholders in accordance with regulations as to trading, clearing, settlement, transfer of ownership and custody securities and the applicable regulations of the Market, and in accordance with the regulations, resolutions and circulars issued by the authority in this regard.</p>	<p><b>بعد التعديل:</b></p> <p>يجوز للشركة توزيع أرباح سنوية أو ربع أو نصف سنوية على المساهمين من الأرباح التشغيلية أو الأرباح المتراكمة للشركة.</p> <p>تدفع الشركة حصص الأرباح المستحقة عن السهم إلى المساهمين طبقاً للنظام الخاص بالتداول والمقاصة والتسويات في نقل ملكية وحفظ الأوراق المالية والقواعد المعمول بها في السوق. ووفقاً للأنظمة والقرارات والتعاميم الصادرة عن الهيئة بهذا الشأن.</p> <p>ويكون لحامل السهم وحده الحق في استلام المبالغ المستحقة عن ذلك السهم سواء كانت حصصاً في الأرباح أو نصيباً في موجودات الشركة في حال تصفيتها</p>	
	<p>b. Approved, subject to resolution (a), the recommendation of the Board of Directors to distribute the interim cash dividend of AED200 million (4.0 fils per share) for 2022 as per the Dividend Policy disclosed in the Prospectus.</p> <p>Last date for dividend entitlement (LED): 22 November 2022</p> <p>Ex-dividend date (EXD): 23 November 2022</p> <p>Register closing date (RCD): 24 November 2022</p>	<p>ب. وفقاً للقرار (أ) أعلاه ، الموافقة على توصية مجلس إدارة الشركة بشأن توزيع أرباح نقدية مرحلية بقيمة 200 مليون درهم إماراتي (4.0 فلس للسهم الواحد) عن 2022 وفقاً لسياسة توزيع الأرباح المفصّل عنها في نشرة الاكتتاب.</p> <p>تاريخ آخر يوم شراء للاستحقاق: 22 نوفمبر 2022</p> <p>تاريخ الاستبعاد من الأرباح: 23 نوفمبر 2022</p> <p>تاريخ اغلاق السجل: 24 نوفمبر 2022</p>	
Authorised Signatory	Mr. Malek Al Malek	السيد/ مالك آل مالك	المخوّل بالتوقيع
Designation	Chairman of the Board of Directors	رئيس مجلس الإدارة	المسمى الوظيفي
Signature			التوقيع
Company Seal			ختم الشركة

